
 

  
   

Yttrande angående nybyggnation av vård- och 
omsorgsboende i Skra Bro 
 
Centerpartiet håller med om att det finns ett stort behov att bygga ett vård- och 
omsorgsboende i Skra Bro och att det är av stor vikt att komma igång med bygget. 
Däremot finns frågetecken kring varför avsteg gällande index gjorts, där man valt att 
bygga färre lägenheter än vad som rekommenderas. Istället för 100-120 lägenheter 
hamnar nu antalet på knappt 80 och även antalet kvm yta invändigt och utvändigt blir 
lägre än riktlinjerna. Analysen och argumenten i tjänsteutlåtandet anser Centerpartiet inte 
vara heltäckande. Det finns en brist på bostäder för äldre och därför är det önskvärt att när 
boenden väl byggs, byggs med ett större antal lägenheter och tillfredsställande yta per 
boende iom att boendet sen ska finnas i ~100 år. Framförallt behöver det förklaras 
tydligare varför avsteg görs och mer transparens. Vidare saknas en driftsanalys kring hur 
det kan komma att påverka verksamheten när det är i drift. 
 
Centerpartiet kommer i detta steg bifalla tjänsteutlåtandet för att byggandet ska komma 
igång, men förutsätter att det i framtiden tas större hänsyn till index och att eventuella 
avsteg motiveras tidigare i processen.  
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